

ဘဝခရီး

The Voyage of Life

နိဒါန်း

ဘဝဆိုတာ ရှည်လျားပြီး ခက်ခဲကြမ်းတမ်းတဲ့ ခရီးတစ်ခုဖြစ်ပြီး ကျွန်တော်တို့အားလုံး အဲဒီလမ်းကို လျှောက်လှမ်းနေကြပါတယ်။ ဘေးကင်းစွာနဲ့ အဆုံးထိလျှောက်နိုင်ပါ့မလား?။ တမန်တော်ပေါ့လုရဲ့ ဘဝခရီးစဉ်နှင့် သူ၏ပင်လယ်ခရီးစွန့်စားမှုမှတစ်ဆင့် တမန်တော် အခန်းကြီး ၂၇ တွင် ထိုးထွင်းသိမြင်နိုင်သောသင်ခန်းစာများရှိသည်။ အမှန်တကယ်တွင် ပေါ့လု၏ သာသနာပြုခရီးစဉ် လေးခုရှိသည်။ သူသွားခဲ့သော ဤနောက်ဆုံးခရီးတွင်၊ သူ့ကို ကေရာဇ်ဆီဇာတရားရုံးရှေ့မှာ တရားရင်ဆိုင်ရန် စစ်သည်များက ရောမမြို့သို့ ပို့ဆောင်ပေးခဲ့သည်။ ကျွန်ုပ်တို့သည် ၎င်းကို "ဘဝခရီးလမ်း" ဟု အမည်ပေးပါမည်။ ဤတွင် ကျွန်ုပ်တို့ စတင်ရမည့်နေရာဖြစ်သည်။

တမန်တော် ၂၇:၈ တွင် တရားမျှတသော ရိပ်မြို့ဟုခေါ်သော နေရာမှ အစပြုခဲ့သည်။ သက်သောင့် သက်သာရှိသောနေရာဟု ယူဆရသော်လည်း ပညာရှိပေါ့လု၏အကြံဉာဏ်ကို ဆန့်ကျင်ပြီး သင်္ဘောဆရာ၏ မကောင်းသောအကြံဉာဏ်ဖြင့် ခရီးဆက်သွားရမည်ဖြစ်သည်။ ထိုခရီးသည် များသည် မြေထဲပင်လယ်ကို ဖြတ်သန်းသွားကြသည်။ လုံခြုံသောခရီးဟု ထင်ရသော်လည်း လောကတပ်မှူး ဦးဆောင်သော လမ်းခရီးသည် အားလုံးအတွက် ဆိုးရွားပြီး မမေ့နိုင်သော ခရီးတစ်ခုဖြစ်သည်။

ခရီးသည်များတွင် အကျဉ်းသားများနှင့် စစ်သားများပါဝင်ပြီး (ပေါ့လုသည် ၎င်းတို့အထဲမှ တစ်ဦးဖြစ်သည်) သင်္ဘောသည် ရောမမြို့သို့ ဦးတည်သွားခဲ့သည်။ သူတို့သည် လျင်မြန်စွာ တိုက်ခတ်နေပုံရပြီး လှည့်စားသော တောင်လေတိုက်ခတ်မှုကြောင့် ရာသီဥတု ကောင်းမွန်သည်ဟု ယူဆကြပြီး နောက်ပိုင်းတွင် လှိုင်းထန်သော ပင်လယ်ဘေးဒုက္ခအဖြစ် ပြောင်းလဲသွားသည် (တမန်တော် ၂၇:၁၃-၁၄)။ အဆင်ပြေတယ်လို့ ထင်ခဲ့ကြပေမယ့် အံ့ဩစရာ ကောင်းခဲ့ပါတယ်။ ဤပထမရာစုခရီးတွင် ဖြစ်ပျက်ခဲ့သည့်အရာသည် ယနေ့ကျွန်ုပ်တို့အားလုံးအတွက် ဝိညာဉ်ရေးရာ သင်ခန်းစာများနှင့် ပြည့်နေပါသည်။

သမိုင်းဝင် ကြေကွဲစရာဖြစ်ရပ်

၁၉၁၂ ခုနှစ် ဧပြီလတွင် Newfoundland ကမ်းလွန်တွင် နစ်မြုပ်ခဲ့သော တိုက်တန်းနစ်သင်္ဘောကြီး ဟာ မနစ်မြုပ်နိုင်သောသင်္ဘောဖြစ်သည် ဟူသောစကားကို သတိရပါ။ လူပေါင်း ၁၅၀၀ ကျော်သည်

အအေးဒါဏ်လွန်ကဲမှုကြောင့် သေဆုံးခဲ့သည်။ စာရေးသူနှင့် ဇနီးသည် လွန်ခဲ့သည့် ၇ နှစ်က အမေရိကန်နိုင်ငံ Tennessee တွင် ပျက်စီးသော သင်္ဘော၏ အကြွင်းအကျန်များကို တွေ့ခဲ့ရသည်။ နှစ်မြုပ်မသွားနိုင်ဟု ယူဆရသည့် တိုက်တန်းနစ်သင်္ဘောကြီးကို ကျွမ်းကျင်ပညာရှင်များက တည်ဆောက်ခဲ့သော်လည်း နှစ်မြုပ်ခဲ့သည်။ ဒါပေမဲ့ သင်္ဘောကို ဘုရားသခင် လမ်းညွှန်တဲ့ သာမန်လူသားတစ်ယောက်က တည်ဆောက်ခဲ့ပြီး ကမ္ဘာလုံးဆိုင်ရာ ရေလွှမ်းမိုးမှုမှာ မနှစ်မြုပ်ခဲ့ပါ။ နောအားဖြင့် ဘုရားသခင်ကိုယ်တိုင် တည်ဆောက်ထားသောကြောင့် ဘေးကင်းလုံခြုံခဲ့ပါသည်။ ယနေ့ကျွန်ုပ်တို့၏သခင်ယေရှုခရစ်၏ ထာဝရတည်မြဲသော သင်္ဘောပေါ်တွင် သင်တည်ဆောက် နေသလော? သို့မဟုတ် တစ်နေ့တွင် နှစ်မြုပ်သွားမည့် လောကီလူသား၏ ရေယာဉ်များကို အခြေခံ၍ တည်ဆောက်နေပါသလား?။

အခန်းငယ် ၁၁ တွင်၊ သူတို့သည် ပေါလုကို မတိုင်ပင်ဘဲ ချက်ချင်း ရွက်လွင့်ခဲ့ကြပြီး လှည့်ဖြားသော တောင်လေသည် ပျော့ပျောင်းစွာ တိုက်ခတ်သည့်အခါ ပေါလုသည် သူတို့ကို ကူညီပေးပုံရသည်။ ကျွန်ုပ်တို့သည် လမ်းမှားသို့သွားသည့်အခါ စာတန်က ကျွန်ုပ်တို့ကို ဦးခေါင်းပေးလိမ့်မည်။ ပျော့ညံ့သော သို့မဟုတ် လောကီရွေးချယ်စရာများကို သတိပြုပါ။ ကျွန်ုပ်တို့သည် သမ္မာသတိရှိ၍ သခင်ဘုရားအပေါ် စိတ်ရှည်စွာ စောင့်မျှော်ရန် လိုအပ်သည်။ ဤဘဝ၏ အန္တရာယ်များနှင့် လှည့်စားမှုများကို သတိပြုကာ ၎င်းတို့နှင့် ဝေးဝေးရှောင်ပါ။ စာတန်သည် သခင်လှည့်ဖြားသူဖြစ်ပြီး မိုက်မဲပြီး ကောက်ကျစ်သောရန်သူဖြစ်သည်။ ခရစ်တော်သည် ဘဝဆင်းရဲဒုက္ခနှင့် အန္တရာယ် ကြားတွင် ကျွန်ုပ်တို့၏တစ်ခုတည်းသောခိုလှုံရာနှင့် ခွန်အားဖြစ်တော်မူသည် (ဆာလံ ၄၆)။

ဘဝခရီး၌ မျှော်လင့်ချက်မဲ့နေခြင်း။

ဘဝခရီးတွင်၊ လူသား၏နည်းလမ်းများနှင့် လောကီပညာသည် ကျွန်ုပ်တို့ကို ကျရှုံးစေလိမ့် မည်ဖြစ်ကြောင်း ကျွန်ုပ်တို့ သိရှိလာရသည်။ ကျွန်ုပ်တို့သည် ဘဝတွင် မှန်ကန်သောလမ်းညွှန်မှုကို ပေးဆောင်သော ကောင်းကင်လမ်းညွှန်တစ်ဦး လိုအပ်ပါသည်။ ဘုရားသခင်၏ကျေးဇူးတော်နှင့် ဝိညာဉ်ရေးလမ်းညွှန်မှုမပါလျှင် လူသားသည် ပျောက်ဆုံးသွားပါသည်။ ဘုရားသခင်ထက် လူကို နာခံသောအခါ ကျွန်ုပ်တို့ကို ထာဝရလမ်းပြနိုင်သည့် လူ ဤလောကတွင် မရှိပါ။ **တမန်တော် ၁၇:၁၁** တွင်၊ “ဗေရိမြို့သားတို့သည် သက်သာ လောနိတ်မြို့ သားတို့ထက် ထူးမြတ်သဖြင့်၊ အလွန်ကြည်ညိုသော စေတနာစိတ်နှင့် နှုတ်ကပတ်တရားတော်ကိုခံယူ၍ မှန်သည်မမှန်သည် ကိုသိခြင်းငှါ၊ ကျမ်းစာကိုနေ့တိုင်း အစဉ်စေ့စေ့ကြည့်ရှုကြ၏။”

နေ၊ လ နှင့် ကြယ်များတို့တွင် အကူအညီမရှိပါ (ဥပမာ- နက္ခတ်ဗေဒင်၊ ဇာတာရှင်၊ ယောဂနှင့် အခြားသော စက္ခုဗေဒနည်းများဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့ကို မကူညီနိုင်ပါ)။ ကျွန်ုပ်တို့အားလုံးသည် ဘဝတွင် မဖြေရှင်းနိုင်သော ရုန်းကန်မှုများရှိသည်။ ဖျားနာမှု၊ ရှုံးနိမ့်မှု၊ မိသားစုနှင့် အလုပ်နှင့်ပတ်သက်သည့် ပြဿနာများ၊ စိတ်ဓာတ်ကျမှု၊ သေဆုံးမှုနှင့် ထာဝရအရှက်ခွဲခြင်းတို့သည် ၎င်းတို့ထဲမှ အချို့သာဖြစ်သည်။ ၎င်းတို့ကိုရင်ဆိုင်ဖို့အတွက် ကျွန်တော်တို့ ဘယ်လိုအဆင်သင့်ဖြစ်နိုင်မလဲ။ ကုန်တင်ကုန်ချ ပစ္စည်းများအပါအဝင် သင်္ဘောပေါ်မှ ပစ္စည်းများ ပစ်ချသော်လည်း (အခန်းငယ် 19) အဆင်မပြေခဲ့ဘူး။ လူသည် ကောင်းသောအကျင့်နှင့် အတွေးအခေါ်ဖြင့် မိမိကိုယ်တိုင်ရဲ့ အပြစ်ဖြေခြင်းမပြုနိုင်သော်လည်း ကျွန်ုပ်တို့အား ထာဝရအပြစ်စီရင်ခြင်းမှ ကယ်တင်ရန် ကရာနီလက်ဝါးကပ်တိုင်တွင် အသေခံတော်မူသော ခရစ်တော်အားဖြင့် ဖြစ်နိုင်သည်။ လူသား၏ ကန်သတ်ချက် သို့မဟုတ် အဆုံးသည် ဘုရားသခင်၏ အခွင့်အရေးဖြစ်သည်-ဆိုလိုသည်မှာ လူမတတ်နိုင်တာ ဘုရားတတ်နိုင်သည်။

သင်္ဘောပေါ် ရှိခရီးသည်များသည် အထိတ်တလန့်ဖြစ်ကာ အချို့မှာ ရေထဲသို့ခုန်ချချင်ကြ သော်လည်း ပေါလုက “ပေါလုက၊ ဤသူတို့သည် သင်္ဘောပေါ်၌ မနေလျှင် သင်တို့သည် ချမ်းသာမရနိုင်ကြဟု တပ်မှူးမှ စ၍ စစ်သူရဲတို့အား ဆို၏။” (တမန်တော် ၂၇:၃၁)။ ခရစ်တော်မပါဘဲ ကျွန်ုပ်တို့အားလုံးသည် နက်နဲသောဒုက္ခတွင်းထဲ ရောက်နေကြသည်ကို သင်သိပါသလား။ နောဇခေတ်ကဲ့သို့ပင်၊ ကျွန်ုပ်တို့သည် သခင်ဘုရား၏သင်္ဘောပေါ်တွင် မနေပါက ပျက်စီးခြင်း သို့ရောက်မည် (က၊ ၇:၁-၂၄)။ လူသား၏ ယုတ်ညံ့မှုသည် ကျွန်ုပ်တို့ မဖြေရှင်းနိုင်သော ပြဿနာကြီးတစ်ခုဖြစ်သည်။ ငါတို့သည် ဘုရားသခင်ကို မရှာဘဲ နောင်တရလျှင်လည်း အလားတူ ပျက်စီးခြင်းသို့ ရောက်လိမ့်မည်။ ဝိညာဉ်ရေးရာသင်ခန်းစာသည် ထင်ရှားလှပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့သည် မိမိကိုယ်ကိုယ်၊ ကိုယ်ကျင့်တရား၊ အတွေးအခေါ်၊ ဘာသာတရား သို့မဟုတ် အကျင့် သို့မဟုတ် ကျွန်ုပ်တို့ကို အပြစ်မှ ကယ်တင်နိုင်စွမ်းမရှိသော လောကီလူသားများကို မယုံကြည်နိုင်ပါ။ သခင်ယေရှုသာလျှင် ကယ်တင်ရှင်ဖြစ်ပြီး အခြားမည်သူကမျှ ကျွန်ုပ်တို့ကို မကယ်တင်နိုင်ပါ (တ ၄:၁၂၊ ယော ၁၄:၆-၇)။

ထာဝရလုံခြုံမှုအတွက် တစ်ခုတည်းသောအခြေခံ

ကျွန်ုပ်တို့သည် ခရစ်တော်၌တည်နေခြင်းမှအပ အခြားမည်သူ့ကို၌မျှ မျှော်လင့်ခြင်း သို့မဟုတ် ကယ်တင်ခြင်း မရှိနိုင်ပါ။ အပိုဒ်ငယ် ၁၈-၂၀ တွင်၊ သူတို့သည် ၎င်းတို့၏ ဥစ္စာပစ္စည်းများကို စွန့်လွှတ်ခဲ့ရပြီး ကုန်စည်၏ တစ်စိတ်တစ်ပိုင်းကိုလည်း ပင်လယ်ထဲသို့ ရောက်သွားစေခဲ့သည်။

ဟေရှာယ ၆၄:၆ က “အကျွန်ုပ်တို့ရှိသမျှသည် စင်ကြယ်ခြင်းမရှိပါ။ ပြုဘူးသမျှသော ကုသိုလ်ကောင်းမှုတို့သည် ညစ်သော အဝတ်နှင့်တူကြပါ၏။ အကျွန်ုပ်တို့ ရှိသမျှသည် သစ်ရွက် ကဲ့သို့ ညှိုးနွမ်းလျက်ရှိ၍၊ ကိုယ်အပြစ်တို့သည် လေကဲ့သို့ အကျွန်ုပ်တို့ကို တိုက်သွားပါပြီ။” ဟုဆိုသည်။ ကျွန်ုပ်တို့သည် နှုတ်ကပတ်တော် သို့မဟုတ် လောက၊ ဘုရားသခင် သို့မဟုတ် ရွှေ နှစ်ခုစလုံးကို မထားရှိနိုင်ပါ။ ဘုရားသခင်နှင့် Mammon နှစ်မျိုးလုံး ကိုးကွယ်လို့မရပါ။ ကျွန်ုပ်တို့သည် ဘုရားသခင်ထံ မိမိကိုယ်ကိုယ် အနစ်နာခံပြီး ခရစ်တော်နောက်သို့လိုက်ရန် စိတ်နှလုံးအကြွင်းမဲ့ ဆုံးဖြတ်ရမည်ဖြစ် သည်။

သခင်ယေရှု့သာလျှင် မျှော်လင့်ချက်ရှိပြီး လူသား၏သဘောမဟုတ်ဘဲ ဘုရားသခင်၏ သဘောပေါ်တွင်သာ ကယ်တင်ခြင်းရှိသည်။ နောက္ခဲသို့ပင်၊ ကျွန်ုပ်တို့သည် ဒုက္ခလေမုန်တိုင်း အလယ်တွင် သခင်ဘုရား၏လှေတော်အတွင်း၌နေရမည် (ကမ္ဘာ ၆)။ သူတို့သည် သခင်ဘုရား၏ တစ်ခုတည်းသော ကယ်တင်ခြင်းနည်းလမ်းကို နာခံကာ ခရစ်တော်တည်းဟူသော သဘောပေါ်တွင် နေကြရမည်။ ကမ္ဘာပေါ် ရှိလူများစုသည် အမြဲတမ်းမှန်သည်မဟုတ်သော်လည်း ဘုရားသခင်သည် သူ၏နှုတ်ကပတ်တော်တွင် ပေးထားသည့်အတိုင်းဖြစ်သည်။ ဘဝမုန်တိုင်းများသည် ရှည်လျားပြီး ၎င်းတို့၏ အကျိုးသက်ရောက်မှုများတွင် ဘေးဥပဒ်များ မကြာခဏ ဖြစ်ပေါ်လေ့ရှိပြီး ဘဝမုန်တိုင်းများတစ်လျှောက် ကျွန်ုပ်တို့ကို ကယ်တင်နိုင်သော ရွေးနုတ်ရှင်တစ်ဦး လိုအပ်ပါသည်။

ခရစ်တော်နှင့်အတူ ကျွန်ုပ်တို့သည် မည်သို့ပင်ဖြစ်ပါစေ၊ ရေကြောင်းမတော်တဆမှုကြောင့် သမီးများဆုံးရှုံးခဲ့ရသော ဓမ္မသီချင်းရေးဆရာ Horatio Spafford နှင့်အတူ ကျွန်ုပ်တို့ သီဆိုနိုင် ပါသည်။

“ငြိမ်သက်ခြင်း မြစ်လို ကျွန်ုပ်ကို လမ်းပြသည်
ဝမ်းနည်းခြင်းပင်လယ် လှိုင်းလိမ်လို
ကိုယ်တော် ကျွန်ုပ်အား သင်သောအရာများသည်
ကောင်းပေသည် ကောင်းပေသည် ဝိညာဉ်ဖို့”

သမ္မာကျမ်းစာ စိန်ခေါ်မှု

ပေါလုသည် တရားဟောဆရာဖြစ်ပြီး “ဘုရားသခင်ကို ငါယုံကြည်သည်” ဟု သူဆိုခဲ့သည် (တမန် ၂၇:၂၅)။ ခရစ်တော်သည် အသက်ရှင်သောဘုရားသခင်၏ သားတော်ဖြစ်ပြီး ကျွန်ုပ်တို့၏အပြစ်

အတွက် အသေခံတော်မူသည်ဟု ပေတရုကဲ့သို့ ကျွန်ုပ်တို့ပြောနိုင်ပါမည်။ သန့်ရှင်းသောဝိညာဉ် တော်သည် အသက်မှန်တိုင်းများတစ်လျှောက် ကျွန်ုပ်တို့ကို နှစ်သိမ့်တော်မူ၏။ ဘုရားသခင်တပါး တည်းသာလျှင် အချုပ်အခြာအာဏာနှင့် ခိုလှုံရာဖြစ်တော်မူ၏။ ခရစ်တော် တစ်ပါးတည်းသာလျှင် ကျွန်ုပ်တို့အတွက် ခွန်အားနှင့် အသက်ကို ထောက်ပံ့ပေးသည်။ သင်သည် ယနေ့ အပြစ်နှင့် ဝိညာဉ်ရေး အမှောင်၏ အနှောင်အဖွဲ့မှ အမှန်တကယ် လွတ်မြောက်ပြီလား?။

သင်သည် ခရစ်တော် တစ်ပါးတည်း၌ တည်နေပါသလား?။ အကယ်၍ သင်သည် အမှန်တကယ် ကယ်တင်ခြင်းရပါက၊ သခင်ဘုရားကို ကိုးကွယ် နာခံပြီး သူ၏လမ်းတော်အတိုင်း လျှောက်ပါ သလော။ စိတ်ရင်းမှန်နှင့် ကြေကွဲသောနှလုံးဖြင့် အော်ဟစ်ပါက ဘုရားသခင်သည် ကျွန်ုပ်တို့၏ ဆုတောင်းချက်များကို ဖြေကြားတော်မူလိမ့်မည် (ဆာလံ ၅၁:၁၂-၁၄)။ ကျွန်ုပ်တို့သည် (ခရစ်တော်) သင်္ဘောပေါ်တွင် မတည်မနေဘဲ ကယ်တင်ခြင်းမရနိုင်ပါ။ ကျွန်ုပ်တို့သည် ခရစ်တော်ကို ကိုယ်တိုင်ကိုယ်ကျ သိမှတ်ပြီး ရှာဖွေခြင်းမှလွဲ၍ အခြားနည်းလမ်း မရှိပါ။ **တမန်တော် ၄:၁၂** က “ထိုသခင်၏ နာမတော်မှတစ်ပါး ငါတို့ကို ကယ်တင်နိုင်သော နာမတစ်ခုမျှ ကောင်းကင်အောက် လူတို့တွင် မပေါ်မရှိဟု ပေတရုသည် ထိုသူတို့အား မြွက်ဆို၏။” ဟုဆိုသည်။

ဧဝံဂေလိတရားဟောပြောသူပေါလုသည် ဧဝံဂေလိတရားကို သွယ်ဝိုက်၍ မျှဝေခဲ့ပြီး သင်္ဘောအ တွင်း၌ ရှိနေသော အများအပြားသည် ဘေးကင်းကြသည်။ Whitelaw က သူ၏ Homiletic Commentary တွင် “ပေါလု၏ အေးဆေးတည်ငြိမ်မှု၊ ရဲစွမ်းသတ္တိ၊ ယုံကြည်စိတ်ချမှုနှင့် ဘဝမှန် တိုင်းများကြားတွင် ရွှင်လန်းမှုကို ပြသမည့်သူတို့ဟာ ပေါလု၏ဘုရားသခင်နှင့် သိကျွမ်းရမည်၊ ပေါလု၏ဘာသာတရားကို စွဲကိုင်ပြီး ပေါလု၏ယုံကြည်ခြင်းကို ကျင့်သုံးရမည်။” ဟုဆိုသည်။

အခန်းငယ် ၄၄ - နောက်ဆုံးတွင် ပေါလု၏ကောင်းကင်ဆိုင်ရာအကြံဉာဏ်ကို လိုက်နာခြင်းဖြင့် နောက်ဆုံးတွင် သူတို့သည် ဘေးကင်းစွာ လွတ်မြောက်ခဲ့ကြသည်။ ကျွန်ုပ်တို့သည် ခရစ်တော်၏ နောက်သို့လိုက်ကာ ထာဝရလုံခြုံမှုအတွက် သူ၏အသေခံခြင်းနှင့် အောင်ပွဲခံထမြောက် ခြင်းဖြင့် ကယ်တင်ခြင်းရရှိရန် လိုအပ်ပါသည်။ သခင်ဘုရားက “မကြောက်နှင့်” ဟုဆိုသည်။ ဒီနေ့ သင့်မှာ ကြောက်စိတ်တွေရှိလား။ ယနေ့ကျွန်ုပ်တို့၏ အကြီးမားဆုံးကြောက်လန့်ခြင်းမှ ကျွန်ုပ်တို့ကို ကယ်တင်နိုင်သော ဘုရားသခင်ကို သင်စိတ်ရင်းမှန်ဖြင့် ယုံကြည်ပါသလား?။ ရှင်ပြန်ထမြောက် တော်မူသော ခရစ်တော်ကို သင်၏ကိုယ်ပိုင်ကယ်တင်ရှင်နှင့် အရှင်သခင်အဖြစ် အသိအမှတ်ပြုပြီး ဝန်ခံခဲ့ပါသလား။ သူသည် ကျွန်ုပ်တို့အား သေခြင်းတရား ကြောက်ရွံ့ခြင်းနှင့် ငရဲမှ ကယ်လွတ်ကာ ထာဝရအသက်နှင့် မျှော်လင့်ချက်တို့ကို ထာဝစဉ် ပေးမည်ဖြစ်သည်။

ခေတ်ကာလ၏ နိမိတ်လက္ခဏာများ

ကျွန်ုပ်တို့သည် လုကာ ၂၁:၈-၃၅ နှင့် မဿဲ ၂၄:၁-၂၄ တွင် ခရစ်တော် ကြိုတင်ဟောထားသော ကြီးစွာသော ဘေးဆိုးများကြားတွင် ကျွန်ုပ်တို့ အသက်ရှင်နေပါသည်။ ၂၀၀၈ ခုနှစ် စက်တင်ဘာလတွင် အမေရိကန်၏ စတော့ရှယ်ယာဈေးကွက်များနှင့် နိုင်ငံစီးပွားရေးကို ဆိုးရွားစွာ ထိခိုက်စေခဲ့သော ကမ္ဘာ့ဈာနရေးအကျပ်အတည်းကြောင့် ကမ္ဘာကြီးသည် မထင်မှတ်ဘဲ တုန်လှုပ်ခြောက်ခြားခဲ့ရပြီး ၁၉၂၉ ခုနှစ် မဟာစီးပွားပျက်ပြီးနောက်ပိုင်း အဆိုးဆုံးဖြစ်လာခဲ့သည် (Wee Straits Times ရက်စွဲ - 22-29 စက်တင်ဘာ 2008)။ ကျွန်ုပ်တို့ယုံကြည်သူများအနေဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့၏သခင် ဒုတိယအကြိမ်ကြွလာမည့်ကာလသည် လေးနက်သောသတိပေးချက်များကို သတိရပါ။ ဧရာဝတီမြစ်ဝကျွန်းပေါ်ဒေသကို ဝင်ရောက်တိုက်ခတ်ခဲ့တဲ့ နာဂစ်ဆိုင်ကလုန်းမုန်တိုင်းကြောင့် လူပေါင်း သောင်းနဲ့ချီ သေဆုံးခဲ့ပြီး ခန့်မှန်းခြေ လူဦးရေ ၂.၅ သန်းခန့် ထိခိုက်ခဲ့ပါသည်။ 2008 ခုနှစ်၊ မေလ 12 ရက်နေ့ နေ့လည် 2 နာရီ 28 မိနစ်ခန့်တွင် ကလေးများစွာ ကျောင်းတက်နေစဉ် 8.0 ပြင်းအားရှိသော ငလျင် လှုပ်ခတ်ခဲ့ရာ တရုတ်နိုင်ငံ၊ Sichuan ပြည်နယ်ရှိ Chongqing နှင့် Wenchuan ၊ Beichuan ၊ Dajiangyan ၊ Chongqing တို့တွင် လှုပ်ခတ်သွားခဲ့ပြီး စက်ရုံများရှိ အလုပ်သမားများ၊ လူငယ်များနှင့် ကလေးတွေအပါအဝင် လူပေါင်း 70,000 ကျော် သေဆုံးခဲ့သည်။

ပျက်ဆီးသွားသော စက်ရုံများတွင် အလုပ်သမားများ ပိတ်မိနေပြီး ခန့်မှန်းခြေ လူ ၁၁ သန်းခန့် ဆိုးရွားစွာ ထိခိုက်မှု သို့မဟုတ် အိုးမဲအိမ်မဲ ဖြစ်ခဲ့ရသည်။ ၎င်းသည် ၁၉၇၆ ခုနှစ်တွင် တန်ရှန်ငလျင်လှုပ်ပြီးနောက် ၃၂ နှစ်အတွင်း တရုတ်နိုင်ငံ၌ အဆိုးရွားဆုံး ဘေးဆိုးတစ်ခုဟု ဆိုနိုင်ပြီး လူပေါင်း ၂၇၀,၀၀၀ ခန့် သေဆုံးခဲ့ရသည် (မေလ ၁၃ ရက်နှင့် ၂၀၀၈ ခုနှစ် မေလ ၂၀ ရက်နေ့ထုတ် Straits Times တွင် ကြည့်ပါ)။ 2008 ခုနှစ် ဇွန်လလယ်တွင် ပြင်းအား 7.2 စကေးရှိငလျင်သည် ဂျပန်နိုင်ငံကို လှုပ်ခတ်ခဲ့ပြီး၊ 2008 ခုနှစ် စက်တင်ဘာလတွင် ထိုင်ဝမ်နှင့် အမေရိကန်တို့ကို ပြင်းထန်သော ဟာရီကိန်းမုန်တိုင်း တိုက်ခတ်ခဲ့သည်။ နောက်ဆက်တွဲတွင် စီချမ်တွင် နေထိုင်သူများကို ဆက်လက် ထိတ်လန့်စေကာ နေအိမ်များ ပြန်လည်တည်ဆောက်ရေး ကြိုးပမ်းမှု များ လုပ်ဆောင်ခဲ့သည်။

ဒါလိုမျိုးသဘာဝဘေးအန္တရာယ်တွေက ငါတို့ဆီမှာလည်း ဖြစ်နိုင်မလား။ စင်ကာပူတွင် HFMD၊ SARS၊ ကြက်ငှက်တုပ်ကွေးနှင့် သွေးလွန်တုပ်ကွေးရောဂါ စသည့်ရောဂါတွေ တွေ့ကြုံခံစားခဲ့ကြသည်။ ကြီးမားသောငလျင်လှုပ်ခြင်း၊ စစ်ပွဲများ၊ အိန္ဒိယမြောက်ပိုင်းရှိ ခရစ်ယာန်များ နှိပ်စက်ညှဉ်းပန်းခြင်းနှင့် ပျံ့နှံ့နေသော ကာလနာများသည် အသင်းတော်နှင့်ဆိုင်သော (လုကာ ၂၁:၁၁-၂၈) နောက်ဆုံးသောကာလ၏ ထင်ရှားသောလက္ခဏာများ နှင့် ကျွန်ုပ်တို့သည် ထိုနောက်ဆုံးသော

ကာလတွင် နေထိုင်နေကြကြောင်း လေးနက်သောသတိပေးချက်ဖြစ်သည်။ ကျွန်ုပ်တို့သည် ဤအရေးကြီးသောဖြစ်ရပ်များ၏ ဝိညာဉ်ရေးဆိုင်ရာ အဓိပ္ပာယ်များကို မိမိကိုယ်ကို ဆုတောင်းကာ တွေးတောဆင်ခြင်ရန် လိုအပ်ပါသည်။ ဤအရာအားလုံးက ကျွန်ုပ်တို့ဟာ ပျော့ပျောင်းပြီး ခံနိုင်ရည်မရှိသောသူများဖြစ်ကြောင်းကို ပြသပြီး ကျွန်ုပ်တို့၏အသက်သည်လည်း ကွယ်ပျောက်နိုင် သော အခိုးအငွေ့ကဲ့သို့ဖြစ်သည် (ယာ ၄:၁၄)။

အရှေ့အလယ်ပိုင်းရှိ စစ်ပွဲများ၊ နိုင်ငံတကာ ရန်ပွဲများနှင့် ပဋိပက္ခများ၊ ကိုရီးယားနှစ်နိုင်ငံကြား တင်းမာမှု၊ မငြိမ်သက်မှုများနှင့် အီရတ်တွင် အကြမ်းဖက်မှုများ၊ အာဖဂန်နစ္စတန်၊ တရုတ်နှင့် ထိုင်ဝမ်၊ ဥရောပရှိ အကြမ်းဖက်ဝါဒ၊ ဆန်နှင့်ဆီပြတ်လပ်မှု၊ မတည်ငြိမ်သော နိုင်ငံတကာ စီးပွားရေးအခြေအနေ၊ အားကောင်းသောဘဏ္ဍာရေးအဖွဲ့အစည်းများ ပြိုလဲပြီး ၂၀၀၈ ခုနှစ် စက်တင်ဘာလတွင် ကြီးမားသော မတည်ငြိမ်မှုများဖြစ်ခဲ့သည်။ ငြိမ်သက်ခြင်း၏အရှင် (ဟေရှာယ ၉:၆-၇) ကြွလာ၍ လောကကို အုပ်စိုးစီရင်မည့် ခရစ်တော်၏ မကြာမီကြွလာခြင်းမှလွဲ၍ ဤကမ္ဘာ၌ ထာဝရငြိမ်းချမ်းမှုမျှော်လင့်ချက်ဆိုတာ မရှိနိုင်ကြောင်း ထင်ရှားစေသည်။

လူသား၏ပြဿနာနှင့် ဘုရားသခင်၏ဖြေရှင်းချက်

လူသားအားလုံးတွင် ကြီးလေးသော မူလအပြစ် ပြဿနာတစ်ခုရှိပြီး သခင်ယေရှုသာလျှင် တစ်ခုတည်းသော ဖြေရှင်းနည်းဖြစ်သည်။ ကျွန်ုပ်တို့သည် မိမိကိုယ်ကို မကယ်တင်နိုင်သည့်အတွက် အခြားနည်းလမ်းမရှိပါ။ **ရောမ ၈:၁-၂** က “ဘုရားသခင်ကယ်လွှတ်တော်မူသောကြောင့် ယေရှုခရစ် ၌တည်၍၊ ဇာတိပကတိအတိုင်းမကျင့်၊ ဝိညာဉ် ပကတိအတိုင်း ကျင့်သောသူတို့သည် အပြစ်စီ ရင်ခြင်း နှင့် လွတ်ကြ၏။ ယေရှုခရစ်၌တည်၍ အသက်ရှင်စေသော ဝိညာဉ်တော်၏ တရားသည် အပြစ်တရား၏ လက်မှင်း၊ သေခြင်းတရား၏လက်မှင်း၊ ငါ့ကိုကယ်လွှတ်ပြီ။” ဟုဆိုသည်။

ကျွန်ုပ်တို့သည် ခရစ်တော်တစ်ပါးတည်းကိုသာ မှီခိုဆည်းကပ်ရန် လိုအပ်ပြီး လောက၊ မိမိကိုယ်ကိုနှင့် အပြစ်ဒုစရိုက်များကို စွန့်လွှတ်ရန် လိုအပ်သည်။ မိမိကိုယ်မိမိ ၊ အပြစ်တရား၊ စည်းစိမ်ဥစ္စာ၊ အပျော်အပါးများနှင့် လောကီစည်းစိမ်ဥစ္စာများကို ပစ်ချပြီး ကယ်တင်ရှင်ယေရှု တစ်ပါးတည်းကိုသာ ဖက်တွယ်သည်။ ကျွန်ုပ်တို့သည် ဤသစ္စာမဲ့ဘဝခရီးတွင် ကယ်တင်ရှင်ကို လိုအပ်ပါသည်။ လှိုင်းထန်နေတဲ့ ဘဝပင်လယ်ပြင်မှာ သင်ကြောက်တာနေသလား?။ ကျွန်ုပ်တို့သည် နှိမ့်ချ၍ စိတ်ရင်းမှန်ဖြင့် ဝန်ခံပြီး ခရစ်တော်ကို လက်ခံယုံကြည်ကာ အချိန်မနှောင်းမီ ကျွန်ုပ်တို့၏ အသက်တာတစ်ခုလုံးကို ကိုယ်တော်ထံ အပ်နှံကြပါစို့။

အကယ်၍ သင်သည် သခင်ယေရှုကို ရိုးသားစွာရှာဖွေလိုပါက ဤ 'A B C D' အတိုကောက်ကို စဉ်းစားပါ။ ခရစ်တော်ကို ကယ်တင်ရှင်နှင့် သခင်အဖြစ် လက်ခံရန် (Accept Christ as Savior and Lord) ၊ သင့်အပြစ်အတွက် သူ့ အသေခံတော်မူကြောင်း ယုံကြည်ပါ (Believe that He died for your sins) ၊ သင်၏အပြစ်များကို ဝန်ခံပြီး နောင်တရ (Confess and repent of your sins) ပြီး သင့်အသက်တာကို ခရစ်တော်ထံ ဆက်ကပ်အပ်နှံပါ (Dedicate your life to Christ)။ သင်ယနေ့ပြုလုပ်ပြီး ထာဝရကယ်တင်ခြင်းခံရမည်ကို စိတ်ချပါလား?။

အသက်လှေသည် ရေနစ်မြုပ်နေသောကြောင့် ကျွန်ုပ်တို့၏အကျင့် သို့မဟုတ် အကျင့်စာရိတ္တကြောင့် ကျွန်ုပ်တို့သည် မိမိကိုယ်ကို မကယ်တင်နိုင်သောကြောင့် အထက်က အကူအညီလိုတယ်။ ခရစ်တော်သည် ကျွန်ုပ်တို့၏တစ်ခုတည်းသောမျှော်လင့်ချက်ဖြစ်သည်။ ကျွန်ုပ်တို့သည် ကျွန်ုပ်တို့၏ စိတ်ပျက်ဖွယ်အခြေအနေကို သိပြီး ခရစ်တော်ထံ အော်ဟစ်ကာ အကူအညီတောင်းပါသလော?။ ဘဝဆိုတာ ရှည်လျားပြီး ခက်ခဲကြမ်းတမ်းတဲ့ ခရီးတစ်ခုဖြစ်ပြီး ကျွန်တော်တို့အားလုံး ဘဝရဲ့ မှန်တိုင်းတွေကို ဖြတ်သန်းကြရမှာ ဖြစ်ပါတယ်။ ကျွန်ုပ်တို့သည် ယာယီအသက်ကယ်အင်္ကျီထက် ယုံကြည်စိတ်ချရသော ကယ်တင်ရှင် (Life-Saver) ကို ပိုလိုအပ်ပါသည်။ ခရစ်တော်သည် ကျွန်ုပ်တို့စိတ်ဝိညာဉ်၏ ကပ္ပတိန်ဖြစ်ပြီး ဝိညာဉ်ကို လမ်းကြောင်းမှန်သို့ ပို့ဆောင်နိုင်သည်။ ကျွန်ုပ်တို့သည် သူ၏ ညွှန်ကြားချက်ကို လိုက်နာပါက၊ ကျွန်ုပ်တို့သည် ဘေးကင်းပြီး ထာဝရကယ်တင်ခြင်းသို့ ရောက်လိမ့်မည်ဖြစ်သည်။

ယေရှုသည် တစ်ခုတည်းသောလမ်းခရီးဖြစ်သည်။ **ရှင်ယောဟန် ၁၄:၆** တွင် “ယေရှုက၊ ငါသည်လမ်းခရီးဖြစ်၏။ သမ္မာတရားကိုလည်းဖြစ်၏။ အသက်သည်လည်းဖြစ်၏။ ငါ့ကို အမှီမပြုလျှင် အဘယ်သူမျှ ခမည်းတော်ထံသို့မရောက်ရ။” ဟုဆိုသည်။ အချိန်မနှောင်းမီ ယနေ့ကိုယ်တော်ကို ရှာရန် လိုအပ်သည် (၂ကော ၆:၂)။ သူသည် ကျွန်ုပ်တို့ကိုယ်စား ကယ်လ်ဗာရီလက်ဝါးကပ်တိုင်တွင် အသေခံပြီး ၃ ရက်မြောက်သောနေ့တွင် သူသည် တစ်ဖန်ရှင်ပြန်ထမြောက်ခဲ့သည်။ ကိုယ်တော်သည် ကျွန်ုပ်တို့အတွက် ကယ်တင်ခြင်းအမှုကို ပြီးမြောက်ခဲ့ပြီး၊ ကျွန်ုပ်တို့သည် ခွင့်လွှတ်ခြင်းနှင့် ထာဝရ ရွေးနှုတ်ခြင်းအတွက် ယခု ကိုယ်တော်ထံ ကျွန်ုပ်တို့ ဆုတောင်းနိုင်ပါသည်။ အခြားနည်းလမ်းမရှိပါ။ ကျွန်ုပ်တို့၏အခြေအနေသည် အလွန်ဆိုးရွားနေပြီး ကျွန်ုပ်တို့၏ကိစ္စသည် အရေးတကြီးဖြစ်ပြီး ဝိညာဉ်ရေးရာသေခြင်းမှ ချက်ချင်းပြန်လည် နာလန်ထူရန် လိုအပ်ပါသည်။ ယနေ့သည် ကယ်တင်ရာနေ့ဖြစ်သည် (ယခုပြုလုပ်ပါ)။

စစ်မှန်သောဘာသာနှင့် အတုအယောင်ဘာသာတရားတို့၏ အဓိကကွာခြားချက်မှာ ‘လုပ်ပြီးပြီ’ နှင့် ‘လုပ်ရန်’ ဖြစ်သည်။ ခရစ်တော်သည် အလုံးစုံကို ပြုတော်မူပြီ။ လက်ဝါးကပ်တိုင်မှာ အမှုပြီးပြီ။ ကျွန်ုပ်တို့သည် ကိုယ်တော်ကို ယုံကြည်လက်ခံခြင်းမှအပ ကျွန်ုပ်တို့လုပ်ဆောင်နိုင်သောအရာမရှိပါ။ ခရစ်တော်သည် ကျွန်ုပ်တို့အတွက် အသေခံပြီး သုံးရက်မြောက်သောနေ့၌ တစ်ဖန် ထမြောက်တော်မူသည် (၁ ကော ၁၅:၁-၄) လူ ၅၀၀ ကျော်က သူထမြောက်တဲ့အကြောင်း သက်သေခံပြီး မကြာမီတွင် ကျွန်ုပ်တို့အတွက် ပြန်လည်ကြွလာမည်ဖြစ်သည်။ သူသည် သီချိုင်းနှင့် ငရဲကို အောင်နိုင်သူဖြစ်သည်။ ကျွန်ုပ်တို့၏ စိတ်နှလုံးကို ဆန်းစစ်ပြီး ကိုယ်တော်ကို ယခုပင် နှိမ့်ချစွာ ရှာဖွေကြပါစို့။ ခရစ်တော်သည် မကြာမီ တစ်ဖန်ပြန်ကြွလာမည် သို့မဟုတ် ကျွန်ုပ်တို့သည် အချိန်မရွေး ခေါ်ဆောင်သွားနိုင်သည်။

ဘဝသည် အထိလွယ်ပြီး တိုတောင်းလှသည်။ သင်၏ဘုရားသခင်နှင့်တွေ့ဆုံရန် အဆင်သင့် ဖြစ်ပါစေ။ သင့်ကိုယ်သင်မေးကြည့်ပါ- “ဘဝမှန်တိုင်းတွေကနေ ငါတကယ်ဘေးကင်းရဲ့လား? ငါတကယ် ကယ်တင်ခြင်းရပြီးလား? ဒီညသေသွားခဲ့ရင် ကောင်းကင်ဘုံရောက်သွားမယ်ဆိုတာ သေချာရဲ့လား?” သင်သည် သခင်ယေရှုကို ယုံကြည်ပါက သူသည် သင့်ကို ထာဝရ ကယ်တင်လိမ့်မည်။ မနက်ဖြန်အထိ မစောင့်ပါနဲ့တော့ နောက်ကျသွားနိုင်တယ်။ သင့်အပြစ်များကို ဝန်ခံပြီး ကယ်တင်ရှင်နှင့် သခင်အဖြစ် သူ့ကိုတွေ့နိုင်သည့်ကာလတွင် ခရစ်တော်ကို ယခုပင်ရှာပါ။

နိဂုံး

ကျွန်ုပ်တို့သည် လောကမှန်တိုင်းများနှင့်အတူ ဘဝခရီးနှင့်သောကြောင့် လုံခြုံမှုပေးပြီး ထာဝစဉ် ကယ်တင်ရန် ၊ ကျွန်ုပ်တို့၏ကျောက်ဆောင်နှင့် ထာဝရခိုလှုံရာ ခရစ်တော် လိုအပ်ပါသည်။ **ယောဟန် ၃:၃၆** က “ခမည်းတော်သည်သားတော်ကိုချစ်တော်မူ၍၊ ခပ်သိမ်းသောအရာတို့ကို သားတော် လက်သို့ အပ်ပေး တော်မူပြီ။ သားတော်ကို ယုံကြည်သောသူသည် ထာဝရအသက်ကိုရ၏။ သားတော်ကို ပယ်သောသူမူကား အသက်ကို မတွေ့ရ။ ထိုသူ၏အပေါ်၌ ဘုရားသခင်၏ အမျက်တော်တည်နေသည်ဟု ယောဟန်ဟောလေ၏။” ဟုဆိုသည်။ ယခုပင် ခရစ်တော်ကိုရှာ၍ ထာဝရသေခြင်းနှင့် ပြစ်တင်ရှုတ်ချခြင်းမှ ကယ်တင်ခြင်းခံပြီး ယေရှုခရစ်နှင့်အတူ သန်ရှင်းသူများနှင့် ပြန်လည်ဆုံဆည်းခြင်းကို ပို၍ထာဝစဉ်ခံစားပါ။ ဒါက ဘယ်လိုဖြစ်နိုင်မလဲ?။

ကျွန်ုပ်တို့သည် **ရောမ ၁၀:၉-၁၀**၊ “အဘယ်သို့နည်းဟူမူကား၊ သင်သည် သခင် ယေရှုကိုနှုတ်ဖြင့် ဝန်ခံ၍၊ ဘုရားသခင်သည် သူ့ကို သေခြင်းမှ ထမြောက်စေတော်မူပြီဟု စိတ်နှလုံးထဲ၌ ယုံကြည်လျှင်၊

ကယ်တင်ခြင်းသို့ရောက်လိမ့်မည်။ ဖြောင့်မတ်ရာသို့ ရောက်ခြင်းငှါ စိတ်နှလုံးဖြင့် ယုံကြည်ရ၏။” တွင်ရှိသော ဘုရားသခင်၏ နှုတ်ကပတ်တော်များကို နာခံရန် လိုအပ်သည်။ ကျွန်ုပ်တို့၏ အပြစ်များကို ခွင့်လွှတ်ခြင်းအတွက် လက်ဝါးကပ်တိုင်မှာ အသေခံခဲ့သော ဘုရားသခင်၏ သိုးသငယ်၏ နှင့် စစ်မှန်သော ကယ်တင်ရှင်ခရစ်တော်ထံ ကြေကွဲသော နှလုံးသားနဲ့ လှည့်ပြန်ကြပါစို့။ ပေါလုက **ဖေက် ၅:၁၅-၁၆** တွင် “ထိုကြောင့် ပညာမဲ့ကဲ့သို့မဟုတ်၊ ပညာရှိကဲ့သို့ စေ့စေ့မြေမြေကျင့်ဆောင်မည်အကြောင်း သတိပြုကြ လော့။ ယခု နေ့ရက်ကာလတို့သည် ဆိုးယုတ်သောကြောင့် ကာလအချိန်ကို ရွေးနှုတ်ကြလော့။” ဟုဆိုသည်။

သခင်ဘုရားသည် ဤအချိန်နှင့် အခွင့်အရေး မရပ်သိမ်းခင် သို့မဟုတ် ထာဝရအသက် တံခါးမပိတ်ခင်မှာ အခုပဲ ခရစ်တော်ကိုလက်ခံပါ။ ဒီနေ့ သင့်အသက်ဘယ်လောက်ရှိပြီလဲ?။ သေခြင်းတရားမှာ ကျား ၊ မ ၊ အသက်အရွယ် သို့မဟုတ် ဘယ်နိုင်ငံသားဆိုတာ မရှိဘူး။ **ဆာလံ ၉၀:၁၂** တွင် မောရှေက “အကျွန်ုပ်တို့သည် ပညာတရားကို နှလုံးသွင်း မိမည်အကြောင်း၊ ကိုယ်နေရက်ကာလကို ရေတွက်နိုင်စေ ခြင်းငှါ သွန်သင်တော်မူပါ။” **ယာကုပ် ၄:၁၄** “နက်ဖြန်နေ့အဘယ်သို့ ဖြစ်မည်ကိုသင်တို့မသိကြ။ သင်တို့ အသက်သည် အဘယ်သို့သောအရာ ဖြစ်သနည်း။ ခဏထင်ရှားပြီးမှ ကွယ်ပျောက်တတ်သော အခိုးအငွေ့ဖြစ်၏။”

မသဲ ၁၁:၂၈-၃၀ တွင် သခင်ယေရှုက ကျွန်ုပ်တို့ကို မေတ္တာနဲ့ဖိတ်ခေါ်ပါတယ်- “ဝန်လေး၍ ပင်ပန်းသော သူအပေါင်းတို့၊ ငါ့ထံသို့ လာကြလော့။ ငါသည် ချမ်းသာပေးမည်။ ငါ့ထမ်းဘိုးကို တင်၍ ထမ်းကြလော့။ ငါ့ထံ၌ နည်းခံကြလော့။ ငါသည် နူးညံ့သိမ်မွေ့နှိမ့်ချသော စိတ် သဘောရှိ၏။ သင်တို့စိတ်နှလုံးသည် သက်သာခြင်းကိုရလိမ့်မည်။ အကြောင်းမူကား၊ ငါ့ထမ်းဘိုးသည် ထမ်းလွယ် ၏။ ငါ့ဝန်လည်း ပေါ့၏ဟု မိန့်တော်မူ၏။”

သခင်ဘုရားသည် အချိန်မရွေး ပြန်လာနိုင်သည်။ ထို့ကြောင့် ကျွန်ုပ်တို့သည် ဘုရားသခင်နှင့် တွေ့ဆုံရန် အဆင်သင့်ရှိပါစေ (အာမုတ် ၄:၁၂)။ ယနေ့တွင် သင်၏ ထာဝရကာလသည် အရေးကြီး ပါသည်။ အချိန်မနှောင်းမီ လေးလေးနက်နက် တွေးတောဆင်ခြင်ပြီး ဆုတောင်းပါ။ ကျွန်ုပ်တို့အားလုံး ဘုရားသခင် ကူညီမစပါစေ.....။

Rev. Dr Jack Sin
Sovereign Hope Bible-Presbyterian Church
Singapore

ဘာသာပြန်သူ- *Mr. Benjamin*